

EXTREME CREAM combines breakthrough hydrating actives and potent anti-aging ingredients for skin that looks and feels replenished, plumped and nourished throughout the day. Moisture seeking molecules, known for their ability to maintain water reserves, deliver 24 hours of continuous hydration, while the appearance of lines and wrinkles is noticeably smoothed. Patented, age-fighting NIA-114™ technology helps strengthen the skin barrier, bolstering its defenses against the environmental damage that can accelerate the aging process, while an Energizing Oxygen Complex breathes new life into skin for renewed energy and a glowing, healthy-looking complexion.

La **CRÈME EXTRÊME** combine des principes actifs hydratants et de puissants agents anti-âge afin de vous redonner une peau jeune et saine, comme repulpée et mieux nourrie. Les molécules hydrophiles, connues pour leur capacité à maintenir les réserves d'eau, assurent une hydratation permanente et efficace, réduisant ainsi de manière significative l'apparence des rides et traits d'expression. La technologie anti-âge de StriVectin, basée sur notre molécule brevetée NIA-114™, contribue à renforcer la barrière cutanée en décuplant ses défenses contre les dommages environnementaux susceptibles d'accélérer le processus de vieillissement. Ce nouveau complexe oxygéné énergisant régénère et revitalise votre peau, afin de vous redonner un teint jeune et éclatant.

FORMULA USAGE: Apply all over cleansed face in the AM and PM.

MODE D'EMPLOI: Appliquer matin et soir sur une peau propre et sèche, sur l'ensemble du visage.

CAUTION: Avoid eye contact. If product comes into contact with the eyes, flush well with water. Discontinue use if signs of irritation or rash appear.

MISE EN GARDE: Eviter tout contact du produit avec les yeux. En cas de contact accidentel avec les yeux, rincer abondamment à l'eau. Arrêter l'utilisation en cas d'irritation ou de rougeurs.

INGREDIENTS: Aqua (Water, Eau), Glycerin, Propanediol, Caprylic/Capric Triglyceride, Myristyl Nicotinate, Saccharide Isomerate, Myristoyl/Palmitoyl Oxostearamide/Arachamide MEA, Butylene Glycol, Cetearyl Alcohol, Dimethicone, Glyceryl Stearate, Polyglyceryl-10 Distearate, Portulaca Oleracea Extract, Sorbitan Stearate, Phytosterols, Sodium Hyaluronate, Tocopheryl Acetate, Tapioca Starch, Olea Europaea (Olive) Fruit Oil, Allantoin, Arginine, Simmondsia Chinensis (Jojoba) Seed Oil, Glycosphingolipids, PEG-75 Shea Butter Glycerides, Biosaccharide Gum-1, Hydrogenated Vegetable Oil, Tropolone, Caprylyl Glycol, Sorbitan Laurate, Acetyl Dipeptide-1 Cetyl Ester, Ethylhexylglycerin, 1,2-Hexanediol, Carbomer, Stearic Acid, Polymethyl Methacrylate, Perfluorodecalin, Hydroxyethylcellulose, Xanthan Gum, Parfum (Fragrance), Dehydroacetic Acid, Polyaminopropyl Biguanide, Diacetyl Boldine, Mica, CI 77891 (Titanium Dioxide), Benzoic Acid, Phenoxyethanol

StriVectin Operating Company, Inc., New York

strivectin.com

FGK Representative Service GmbH

Heimeranstrasse 35

80339 Munchen Germany

Made in USA / Fabriqué aux Etats-Unis

Covered by US Patent

6337065, 6552050, 6464992

©2014 All Rights Reserved / Tous droits réservés



StriVectinLABS™

Extreme Cream Crème extrême

NIA-114™

Energizing Oxygen Complex
Complexe Oxygéné Energisant

e 30 ml | 1.0 fl oz

StriVectinLABS was developed using the latest emerging technologies and innovative science in anti-aging treatments. These potent yet gentle formulas feature optimized concentrations of powerful actives combined with patented, scientifically-proven NIA-114™ technology.

Rooted in more than 30 years of biological research, 30 clinical studies, 150 published papers, and 80 international patents, StriVectinLABS supercharges your age-fighting regimen with professional level anti-aging treatments without a visit to the dermatologist.

StriVectinLABS est développé en utilisant les dernières technologies émergentes et innovations scientifiques en matière de traitement anti-âge. Ses formules complexes combinent des concentrations optimisées de principes actifs puissants, à notre molécule NIA-114™ brevetée et scientifiquement éprouvée.

Les chercheurs de StriVectin s'appuient sur plus de 30 années de recherche biomédicale, 30 études cliniques, 150 publications et 80 brevets mondiaux. Cette vaste expérience permet aux formules StriVectinLABS d'amener votre solution anti-âge au niveau des meilleurs traitements professionnels, sans avoir besoin de consulter un dermatologue.

Crema extrema / Crema idratazione estrema / Extrem Creme / Krem ekstremalny / Πανίσχυρη κρέμα / Mimořádně účinný krém / Creme de Cuidado Intensivo / Extreme crème / Extrem kräm / Cremă extremă / Крем за интензивна грижа